

# 【Polar 大美督半馬接力賽2019】賽事詳情

## 【Polar Half Marathon Relay Challenge 2019】Race Information

冠名贊助：POLAR  
主辦單位：Power Asia Limited.  
支持單位：Cam2 Sports  
比賽日期：2019年3月17日(星期日)  
集合地點：大埔大美督郊野公園水壩直升機坪

### ~ 賽制 ~ 半馬接力

賽程：半程馬拉松(21.0975km) 接力賽，由3人輪流跑約7公里完成  
隊伍：每隊由3人組成，可以是全男、全女、或男女混合  
起步時間：早上8時正  
時限：全程3小時  
個人年齡限制：最少15歲(2004年或以前出生)  
隊際組別：60歲組：3人年齡總和不超過60歲  
105歲組：3人年齡總和不超過105歲  
135歲組：3人年齡總和不超過135歲  
135歲以上組：3人年齡總和超過135歲

#### 獎項

隊際獎項：以隊際時間總和(包括交接)計算  
總冠軍獎品為現金獎  
全男、全女及男女混合3組總冠軍獎品為POLAR運動錶及獎牌  
分齡組別頭三名可獲發獎牌  
早鳥優惠：HK\$750(需於2月14日前報名)  
原價每隊：HK\$900

### 家庭接力

賽程：6公里接力賽，3人一隊(第一棒：爸/媽+第二棒：媽/孩子+第三棒：孩子)每人跑2公里  
起步時間：早上11時10分  
時限：50分鐘  
個人年齡限制：最少8歲  
隊際組別：4個年齡組別(以孩子的年齡來分組)(如果有兩小孩以年紀較大的小孩年齡分組)  
8-9歲  
10-11歲  
12-13歲  
14-15歲

獎項：總冠軍獎品為現金獎、分齡組別頭三名可獲發獎牌  
早鳥優惠：HK\$450(需於2月14日前報名)  
原價每隊：HK\$600

### 小跑手接力

賽程：4公里接力賽，2人一隊(孩子+孩子)每人跑2公里  
起步時間：早上11時40分  
時限：40分鐘  
個人年齡限制：8-15歲  
隊際組別：4個年齡組別  
2人年齡總和不超過18歲  
2人年齡總和不超過22歲  
2人年齡總和不超過26歲  
2人年齡總和不超過30歲

獎項：總冠軍獎品為現金獎、分齡組別頭三名可獲發獎牌  
早鳥優惠：HK\$300(需於2月14日前報名)  
原價每隊：HK\$400

### ~ 報名方法 ~

網上報名：<https://raceregistration.asia/pmrc2019>  
早鳥優惠：2019年2月14日  
截止報名日期：2019年2月28日或額滿即止  
Facebook專頁：<https://www.facebook.com/PolarPowerAsia/>  
查詢電郵：[info@powerasia.hk](mailto:info@powerasia.hk)

#### 備註：

- 年齡以年份來計算
- 選手包會於3月初派發，屆時會有電郵通知及在FB專頁公佈。
- 大會將設立行李寄存區，但大會不負責任何損失及大會不會提供存物袋。
- 水站設於起點/終點、2公里及5公里位置。
- 比賽成績將會在FB專頁公佈。
- 若比賽當天早上六時後懸掛八號或以上颱風、紅色或黑色暴雨訊號，比賽將會取消。  
本會實行不予退款政策，報名一經接納，報名費將不予退回或轉讓給其他人。
- 參加者個人保險需自行負責。
- 號碼布及晶片不得轉讓別人。
- 大會有權隨時修改此章程細則，恕不另行通知。



# 【 Polar 大美督半馬接力賽2019 】 賽事詳情

## 【 Polar Half Marathon Relay Challenge 2019 】 Race Information

Title Sponsor : POLAR  
Organizer : Power Asia Limited.  
Co-organizer : Cam2 Sports  
Race Date : 17th March 2019 (Sunday)  
Meeting Point : Tai Mei Tuk Dam helipad, Tai Po

### ~ Race Categories ~ Half Marathon Relay

Distance : Half marathon (21.0975km) relay, team up with 3 runners, each of them will finish 7km  
Team : A team of three, can be all men, all women or mix  
Starting time : 8am  
Time Limit : 3 hours in total  
Individual Age Limit : At least 15 years old (was born in 2004 or earlier)  
Team Category : Group of 60 years old : The sum of the age of the team shouldn't over 60 years old  
Group of 105 years old : The sum of the age of the team shouldn't over 105 years old  
Group of 135 years old: The sum of the age of the team shouldn't over 135 years old  
Group of above 135 years old: The sum of the age of the team is over 135 years old  
Award : Team Award : The sum of finishing time of each team member, including baton exchange time  
Overall team champion will be awarded cash prize  
Overall men, overall women and overall mixed team will be awarded Polar watch and medal  
Top 3 teams of each age group will be awarded medal  
Early Bird : HK\$750 (enroll before 14 Feb)  
Original Entry Fee : HK\$900



### Family Relay

Distance : 6km relay, a team of 3 (1st runner should be father or mother, 2nd runner can be mother or kid, 3rd runner should be kid), each of them will finish 2km  
Team : A team of 3, including at least one adult and one kid  
Starting time : 11:10am  
Time Limit : 50mins  
Individual Age Limit : Kids should be 8-15 years old  
Team Category : 4 Age groups (based on the age of kids, if there are 2 kids in each team, the age of the older one will be counted)  
8 - 9 years old  
10 - 11 years old  
12 - 13 years old  
14 - 15 years old  
Awards : Overall champion will be awarded cash prize, top 3 teams of each age group will be awarded medal  
Early Bird : HK\$450 (enroll before 14 Feb)  
Original Entry Fee : HK\$600

### Kids Relay

Distance : 4km relay, a team of 2 (kid + kid), each of them will finish 2km  
Starting time : 11:40 am  
Time limit : 40mins  
Individual Age Limit : 8 - 15 years old  
Team Category : 4 Age groups  
The sum of the age of the team shouldn't over 18 years old  
The sum of the age of the team shouldn't over 22 years old  
The sum of the age of the team shouldn't over 26 years old  
The sum of the age of the team shouldn't over 30 years old  
Award : Overall champion will be awarded cash prize, top 3 teams of each age group will be awarded medal  
Early Bird : HK\$300 (enroll before 14 Feb)  
Original Entry Fee : HK\$400

### ~ Entry ~

Enroll online : <https://raceregistration.asia/pmrc2019>  
Early Bird : 14th February 2019  
Deadline : 28th February 2019, first come first serve  
Facebook page : <https://www.facebook.com/PolarPowerAsia/>  
Email : [info@powerasia.hk](mailto:info@powerasia.hk)

#### Remarks :

- Age is counted by the year of born
- Race pack will be distributed in March. Further notice will be given through email and facebook page.
- Bag drop service will be provided on the race day. Organizer will be responsible for any damage or the lost of personal belongings. No storage bag will be provided on site.
- Water station will be set at starting point/end point, 2km and 5km on the route.
- Race result will be announced on facebook page
- Personal insurance is responsible by the participants.
- If the typhoons signal No.8, thunderstorm, red or black rainstorm warning is hoisted at 6am or the race was affected by weather or natural reason, the event will be cancelled. The entry fee will not be refunded.
- Entry fee is non-refundable and non-transferable when the entry is accepted. Entry fee are also not transferable to another applicant.
- The number bib and chip is non-transferable.
- Organizer reserves the rights to amend the above information.